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»خندوانه«  اظهارکرد:  »خندوانه«  مجری 
وظیفه اش ایجاد انرژی و حال خوب است اما 
ما هیچ وقت نگفتیم که همه چیز خوب است! او 
تاکیدکرد: می توانم تا روزی که زنده ام »خندوانه« 
بسازم. رامبد جوان با انتشار ویدئویی در اینستاگرام 
به مناسبت 8 سالگی برنامه »خندوانه« درباره 
این برنامه، دستاوردهایش و انتقاداتی که به آن 
می شود، صحبت کرد. جوان با بیان اینکه »این خیلی 
هیجان انگیز و جذاب است که روزی پروژه ای شروع 
شده و در کنار مخاطبش و تیمش که در آن سهم 
دارند، بزرگ شده و رشد کرده است«، درباره اینکه 
آیا در ابتدا پیش بینی می کرد که برنامه »خندوانه« 
پربیننده و ادامه دار شود؟ گفت: می دانستم پروژه 
جذابی است و می توان خیلی کارها کرد اما این 
میزان از اقبال را انتظار نداشتم. واکنش ها در برابر 
»خندوانه« یک جورهایی عجیب است. تماشاچی ها 
که به استودیو می آیند، آنقدر واکنش های صمیمانه 
دارند و با برنامه رفیق اند که انگار بخشی از رفاقت، 
خانواده و فامیلشان است. این حس برای ما هم 
است. »خندوانه« برای ما فضای خانوادگی و مهمانی 
است. دوست داریم کارکردش اینطور باشد که انگار 
در خانه یکی از ما جمع شده ایم و داریم معاشرت 
می کنیم. جوان در پاسخ به اینکه از مسیری که 
»خندوانه« تا اینجا طی کرده راضی است یا نه؟ 
افزود: در طول این هشت سال خیلی کارها کردیم 
که وظیفه یک برنامه نیست، بلکه وظیفه یکسری از 
ارگان ها، وزارتخانه و سازمان ها بوده ولی ما به عنوان 
یک برنامه تلویزیونی خیلی سفت پایش ایستادیم 

و انجامش دادیم. او در همین ارتباط به راه اندازی 
کمپین محیط زیستی قطره قطره که چهار و نیم 
میلیون نفر در آن ثبت نام کردند و همچنین کمپین 
همسفره برای ۴۰۰ هزار کودک زیر شش سال 
که سوء تغذیه داشتند، اشاره کرد. جوان درباره 
انتقادهایی که به »خندوانه« می شود هم گفت: 
طبیعی است هر حرکت و عملکردی مخالف و منتقد 
دارد. خیلی هم خوب است. منتقدها کمک می کنند 
آدم بتواند مسیرش و جلوترش را بهتر ببیند و به خاطر 
اینکه آنها به عملکرد تو انتقاد می کنند و وقتی تو به 
پشت سرت نگاه می کنی، فرصت پیدا می کنی که 
قدم های بعدی ات را یا دقیق تر یا به همان شکل 
برداری و یا تغییراتی بدهی و به جلو بروی. جوان با 
بیان اینکه بودجه »خندوانه« هیچوقت از تلویزیون 
تامین نشده و همیشه اسپانسر داشته است، درباره 
آرزوهایش برای »خندوانه« بیان داشت: خیلی دلم 
می خواست ما سیستمی را می توانستیم داشته 
باشیم که »خندوانه« سه شب در هفته ولی همه 
سال را بتواند پخش داشته باشد. به غیر از محرم و 
صفر که قرار نیست برنامه های کمدی روی آنتن 
تلویزیون باشند، خیلی باحال بود که می شد شرایطی 
را ایجاد کنیم که »خندوانه« همین طور بماند. وقتی 
به گذشته نگاه می کنم می بینم اگر می توانستیم 
فرمول اجرایی را داشته باشیم، آنوقت یکسری کارها 
را در »خندوانه« حتما نگه می داشتیم. مثل بعضی از 
بازی ها، بعضی از کمپین ها و ارتباطمان با بعضی از 
ارگان ها و... را حفظ می کردیم و کارهای عملیاتی را 

به شکل روتین و متناوب ادامه می دادیم.

 زیباترین خاطره از »خندوانه«
این مجری و بازیگر در پاسخ به اینکه سختی هایی 
که در طول ساخت »خندوانه« متحمل شده چه بوده 
است؟ ادامه داد: سختی به تماشاچی چه ارتباطی 
ندارد. ما فقط سعی می کنیم که ذهن مخاطبمان 
را نسبت به خودمان تمیز نگه داریم. در مواردی 
هم اگر از مشکل حرف زدیم، می خواستیم توضیح 
دهیم اگر در جایی خطایی یا کوتاهی صورت گرفته 
به خاطر این مشکل بوده است. جوان در پاسخ به 
اینکه زیباترین خاطره اش از »خندوانه« چیست؟ 
گفت: خود خانواده ای که در »خندوانه« کار می کنند. 
همیشه می گویم در حین کارکردن و ساختن  
»خندوانه« با تمام سختی هایی که کار دارد آنقدر 
حالمان خوب است که واقعا داریم »کیف« می کنیم. 
با اینکه فیلمسازم، تهیه کننده و بازیگر هم هستم و 
می توانم کارهای دیگری هم بکنم و برنامه دیگری 
بسازم، اما می توانم تا روزی که زنده ام »خندوانه« 
بسازم. مجری »خندوانه« عنوان کرد: چند روز پیش 
به خاطر پدرم به بیمارستان رفتیم. خانم دکتری 
که پدرم را معاینه کرد گفت یک انتقادی به برنامه 
»خندوانه« دارم. گفتم با کمال میل؛ خانم دکتر 
گفت: چرا آنقدر می گوید همه چیز ایران خوب است 
و این را نگویید، چون همه چیز خوب نیست، در 
هیچ جای دنیا همه چیز خوب نیست و ایران هم که 
آنقدر گرفتاری دارد چرا به مردم تلقین می کنید که 
همه چیز خوب است؟ گفتم: خواهش می کنم صادقانه 
بگویید هیچوقت کامل »خندوانه« را دیده اید؟ شما 
این جمله را از من شنیده اید که من بگویم چقدر 
همه چیز خوب است؟ حدود ۹۰۰ قسمت »خندوانه« 
ساختیم و من حتی یکبار هم نگفتم چقدر همه چیز 
خوب است. صحبت ما در »خندوانه« از قسمت اول 
این است که در برابر فشارهای زندگی و فشارهای 
روحی روانی اگر بتوانی قدرتمند عمل کنی از پس 
یکسری از مشکلات برمی آیی. یکی از آیتم هایی که در 
»خندوانه« وجود دارد و آدم ها به آن توجه نمی کنند، 
این است که ما با روانشناس های گوناگونی صحبت 
کردیم. برای اثبات اینکه شما هر کاری انجام دهید در 
روحیه و شرایط جسمی و روحی تان  تاثیر می گذارد. او 
افزود: »خندوانه« وظیفه اش ایجاد انرژی و حال خوب 
است. ما هیچ وقت نگفتیم چقدر همه چیز عالی است. 
خودمان هم داریم در این کشور زندگی می کنیم و 

گرانی و گرفتاری را می بینیم. 

»نون.خ«
 حضور ۵ کشور  فعلا بازیگر نمی گیرد

در جشنواره تئاتر کودک و نوجوان
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان همدان از حضور 
هنرمندان 5 کشور در جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان 
خبر داد. مسعود ویژه در جلسه ستاد استانی بیست وهفتمین 
جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان همدان که با حضور 
دستگاه های اجرایی، در استانداری همدان برگزار شده بود با 
اشاره به اینکه زمان برگزاری جشنواره در سال های اخیر همزمان 
با روز جهانی کودک در مهرماه بود، افزود: سال گذشته تاریخ 
برگزاری جشنواره به دلیل شیوع کرونا تغییر کرد و به تاخیر افتاد. 
وی با بیان اینکه جشنواره بیست وهفتم یکم تا ششم تیرماه در 
کهن شهر همدان برگزار خواهد شد، اظهارکرد: برگزاری مطلوب 
جشنواره هماهنگی بین دستگاه های زیربط را می طلبد. »ویژه« 
با اشاره به اینکه شعار جشنواره امسال »تئاتر، پرواز پروانه های 
خیال« است، تصریح کرد: هدف از این شعار حمایت از آثار هنری 
خلاق و  تربیت نسل آینده بر اساس اصول ایرانی، اسلامی است. 
وی جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان همدان را جزو ۱۶ 
رویداد معتبر بین المللی در حوزه تئاتر دانست و گفت: برگزاری 
جشنواره به لحاظ دیده شدن استان و شهر همدان و جذب 
اعتبارات بین المللی نقطه عطفی است. ویژه در ادامه به دو  بخش 
رقابتی و غیررقابتی جشنواره اشاره کرد و افزود: گروه رقابتی 
شامل بخش های خردسال، کودک، نوجوان، خیمه شب بازی و 
نمایشنامه خوانی و گروه غیررقابتی شامل بخش های بین الملل، 
تئاتر فراگیر، مهمان، پژوهش، کارگاه های آموزشی،  نقد و بررسی 
است. رئیس بیست و هفتمین جشنواره بین المللی تئاتر کودک و 
نوجوان همدان با اعلام اینکه در این دوره از جشنواره پنج کشور 
ایتالیا، ارمنستان، یونان، ترکیه و عراق حضور دارند، بیان کرد: 
حدود ۷۰ گروه نمایشی به بیست وهفتمین جشنواره بین المللی 
تئاتر کودک و نوجوان همدان راه یافته  اند. وی با تاکید بر اینکه 
تمرکززدایی از مرکز استان و گستردگی نمایش آثار در تمام 
شهرستان ها یکی از اهداف جشنواره است، عنوان کرد: در طول 
جشنواره توجه ویژه ای به هنرمندان بومی داریم و برای ارتقای 
سطح هنری آنها برنامه های جانبی در نظر گرفته شده است. ویژه 
بزرگ ترین هدف جشنواره را اشاعه شور و  نشاط کودکان عنوان 
کرد و ادامه داد: حضور شخصیت های بین المللی در جشنواره 
فرصت خوبی برای ارتقا سطح علمی و آموزشی هنرمندان استان 
است. وی اضافه کرد: اجرای نمایش های خیابانی،  بخش های 
اصلی، پخش همزمان جشنواره از طریق تلوبیون و پخش 
زنده برنامه های گفت وگومحور در فضای مجازی و برخی از 
شبکه های تلویزیونی از ویژگی های این دوره از جشنواره است. 
ویژه در ادامه مطرح کرد: ۱۰ سالن اجرای نمایش در سطح شهر 
همدان و  ۹ سالن در تمام شهرستان ها برای اجرای نمایش های 
بیست وهفتمین جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان در 
نظر گرفته شده است. وی با بیان اینکه دو  محوطه نیز برای تئاتر 
خیابانی در نظر گرفته شده است، افزود: ۳۱ خردادماه مراسم 

افتتاحیه مردمی و ۶ تیرماه آیین اختتامیه برگزار خواهد شد.

کنسرت رایگان  قصه مصائب کرونا
»همایون« 

بیـــن المـــلل

وزیر دفاع چین در گفت وگوی رودررو با همتای آمریکایی 
خود هشدار داد اگر تایوان اعلام استقلال کند، پکن در آغاز 
جنگ تردید نخواهد کرد. به گزارش فارس، به گفته مقامات، 
وزیر دفاع چین در اولین گفت وگوی رودررو با همتای 
آمریکایی خود که پرتنش بوده، هشدار داد اگر تایوان اعلام 
استقلال کند، پکن در آغاز جنگ تردید نخواهد کرد. »وو.

کیان« سخنگوی وزارت دفاع چین اظهارکرد: »وی.فنگه« 
وزیر دفاع این کشور در دیدار با »لویدآستین« همتای 
آمریکایی خود بیان داشت: اگر کسی جرأت کند تایوان را از 
چین جدا کند، ارتش چین قطعا در آغاز یک جنگ بدون توجه 
به هزینه آن تردید نخواهد کرد. طبق اعلام وزارت دفاع چین، 
وزیر این کشور همچنین قول داد که پکن هر گونه توطئه 

»استقلال تایوان« را درهم شکسته و قاطعانه از اتحاد سرزمین 
مادری حمایت خواهد کرد. این وزارتخانه افزود: او تاکید کرد 
که تایوان، تایوانِ چین است... استفاده از تایوان برای مهار 
چین هرگز پیروز نخواهد شد. وزارت دفاع ایالات متحده هم 
اعلام کرد که آستین در جریان مذاکرات در سنگاپور به همتای 
چینی خود گفت که پکن باید »از اقدامات بی ثبات کننده 
بیشتر در قبال تایوان خودداری کند.« پکن، تایوان را بخشی 
از سرزمین چین می داند و تحرکات آمریکا و فروش سلاح به 
تایوان را نقض حاکمیت خود و مغایر با سیاست »چین واحد« 
ارزیابی می کند. اخیرا دولت آمریکا لایحه صدها میلیارد 
دلاری بودجه نظامی آمریکا را امضا کرد که بخش چشمگیری 
از آن به مقابله با چین و حمایت از تایوان تخصیص داده شده 

است. تلویزیون دولتی چین پیش تر اعلام کرد که وزیر دفاع 
این کشور و وزیر دفاع ایالات متحده آمریکا در حاشیه نشست 
امنیتی »شانگری.لا« در سنگاپور دیدار و رایزنی می کنند. 
براساس این گزارش، این اولین دیدار لوید آستین رئیس 
پنتاگون با وزیر دفاع چین از زمان روی کار آمدن جو بایدن 
رئیس جمهور آمریکاست. روابط میان واشنگتن و پکن طی 
سال های اخیر بر سر مسائلی مانند تایوان، حضور نظامی 
آمریکا در این تنگه و حمایت های نظامی این کشور از تایپه، 
ادعاهای ارضی در دریای چین جنوبی و مسائل دوجانبه 
دیگر به شدت تنش آمیز بوده است. همچنین آمریکا، چین 
را به حمایت های تاکتیکی و اقتصادی از روسیه در جنگ 
علیه اوکراین متهم کرده است. چین از آغاز جنگ همواره 
خواستار پایان آن و حل وفصل اختلافات روسیه و اوکراین 
از طریق مذاکره و دیپلماسی است و با ارسال تسلیحات 
کشورهای غربی به اوکراین کاملا مخالفت کرده است. پکن 
ارسال تسلیحات به کی یف را از عوامل تشدید تنش ها می  داند.

رئیس جمهور ترکیه خطاب به دولت یونان گفت که با آنها 
شوخی نداشته و درخصوص اقداماتی از سوی آتن هشدار داد 
که موجب پشیمانی خواهد شد. به گزارش فارس، »رجب طیب 
اردوغان« رئیس جمهور ترکیه درباره نظامی کردن جزایر واقع 
در دریای اژه هشدار داد. به نوشته وبگاه »میدل ایست آی«، 
اردوغان تصریح کرد: درباره درخواست از یونان برای غیرنظامی 
کردن این جزایر »شوخی نداریم.« رئیس جمهور ترکیه بار 

دیگر از دولت یونان درخواست کرد ارسال نیروهای مسلح به 
جزایر دارای وضعیت غیرنظامی را متوقف کرده و از توافقات 
بین المللی تبعیت کند. اردوغان تاکیدکرد: »از یونان می خواهم 
از رویاپردازی، اقدامات و اظهاراتی که موجب پشیمانی است 
خودداری کند. سر عقل بیایید.« او ادامه داد: »ترکیه هرگز 
از حقوق خود در دریای اژه صرف نظر نمی کند و از استفاده از 
حقوق خود که در توافقات بین المللی درخصوص نظامی کردن 

جزایر درج شده، عقب نشینی نخواهد کرد.« نخست وزیر یونان 
از آنکارا خواست تا با کاستن از لفاظی ها، تنش با آتن را بیشتر 
نکند و در عین حال تاکید کرد که یونان آماده دفاع از حاکمیت 
خود است. منابع خبری در روزهای اخیر گزارش کردند که با 
تشدید تنش یونان با ترکیه، نیروهای مسلح یونان در دریای 
اژه در حالت »آماده باش بالا« قرار گرفته اند. به گزارش وبگاه 
شبکه خبری »ویی.او.ای« منابع ارشد وزارت دفاع یونان گفتند 
که براساس اطلاعات نظامی جمع آوری شده امکان تهدید از 
سوی ترکیه وجود دارد، زیرا دو متحد ناتو برای حقوق حفاری 
نفت و گاز در بخش های مورد مناقشه دریای اژه و مدیترانه 

رقابت می کنند. 

 پکن:

 اگر تایوان اعلام استقلال کند برای آغاز جنگ تردید نمی کنیم

 رجب طیب اردوغان:

 بـا یونـان شوخی نداریم

گـــزارش
دیمیتری پسکوف: 

 در جهان نمی توان 
هیچ کشوری را منزوی کرد

سخنگوی کاخ کرملین با اشاره به تحریم های غرب برای 
منزوی کردن روسیه گفت: در جهان امروز نمی توان هیچ کشوری 
را منزوی کرد. به گزارش فارس، »دیمیتری.پسکوف« تاکید کرد 
که به رغم طرح ها و نقشه های کشورهای غیردوست و با وجود 
پیشرفت تکنولوژی، منزوی کردن روسیه غیرممکن است. پسکوف 
با اشاره به فشار کشورهای غربی برای انزوای روسیه در نظام 
بین المللی اظهارکرد: به رغم این واقعیت که کشورهای غیردوست، 
یا بهتر بگوییم متخاصم با ما، تلاش می کنند ما را از نظر اقتصادی، 
سیاسی و در حوزه تجارت منزوی کنند، اما اینجا هیچکس از انزوا 
صحبت نمی کند. سخنگوی کرملین در ادامه تاکید کرد، آنها 
نمی توانند ما را متوقف کنند چرا که در جهان امروز غیرممکن 
است که بتوانید کشوری را منزوی کنید، مخصوصا کشور بزرگی 
مثل روسیه. وی افزود، هیچ کشوری هم نمی خواهد خودش را 
منزوی کند. از زمان شروع بحران اوکراین، آمریکا و اروپا به دنبال 
محدودکردن مراودات و ارتباطات سیاسی، اقتصادی، ورزشی 
و... روسیه است و این کشور را هدف تحریم های فزآینده قرار 
داده اند. با این حال بسیاری معتقدند که تحریم ها تاکنون به جایی 
نرسیده است. »گرهارد.شرودر« صدراعظم پیشین آلمان اخیرا 
در گفت وگو با روزنامه »نیویورک تایمز« گفته بود، منزوی کردن 
کشوری مثل روسیه در درازمدت نه از نظر سیاسی و نه از نظر 
اقتصادی امکان پذیر نیست. صنعت آلمان به موادخامی که روسیه 
دارد نیاز دارد. این فقط نفت و گاز نیست، خاک کمیاب نیز هست.

وضعیت »مشرف« بحرانی اعلام شد
خانواده ژنرال »پرویزمشرف« حاکم نظامی سابق پاکستان 
با اعلام بستری شدن وی در بیمارستان، گفتند که وی در 
حال سپری کردن لحظات بحرانی است. به گزارش ایرنا، 
برخی چهره های رسانه ای پاکستان اعلام کردند: خانواده وی 
بستری شدن ژنرال مشرف در بیمارستان را تایید کرده اند. در 
این پیام آمده است: ژنرال مشرف ۷8 ساله که گفته می شود 
هم اکنون در دوبی بسر می برد، به دلیل عارضه به یک نوع 
بیماری نادر )آمیلوئیدوز( از ۳ هفته گذشته در بیمارستان 
بستری شده و اکنون مرحله سختی را سپری می کند که در 
آن بهبودی امکان پذیر نیست و اعضای بدن وی دچار اختلال 
شده است. پرویز مشرف در سال ۱۹۹۹ )۱۳۷8 شمسی( 
دولت نواز شریف نخست وزیر وقت پاکستان را با انجام کودتای 
نظامی برکنار و تحت معامله و میانجگیری دولت سعودی وی 
را به ریاض تبعید کرد. از سوی دیگر مشرف نیز چند سال 
دوران تبعید خود خواسته اش را در شهرهای دبی و لندن 
گذراند و چهارم فروردین ۱۳۹۲ وارد کراچی شد. پس از آن 
حاکم نظامی سابق پاکستان که به دلیل داشتن پرونده های 
قضائی متعدد ممنوع الخروج شده بود، ۲8 اسفند سال ۹۴ با 
حکم دیوانعالی و با هدف انجام معالجات پزشکی، پاکستان را به 

مقصد دوبی ترک کرد و دیگر به این کشور برنگشت.

ولادیمیر پوتین: 
 تورم در کشورهای غربی

 پیامد اشتباهات خودشان است
رئیس جمهور روسیه ضمن بیان اینکه منزوی کردن 
کشور بزرگی مثل روسیه غیرممکن است، گفت: به رغم 
ادعاها، تورم سرسام آور در کشورهای غربی ارتباطی 
با مسکو ندارد و پیامد اشتباهات آنهاست. به گزارش 
فارس، »ولادیمیرپوتین« رئیس جمهور روسیه در مورد 
تحریم های غرب که اقتصاد روسیه را هدف قرار داده، 
اظهارکرد که منزوی کردن چنین کشور بزرگی غیرممکن 
است. در واکنش به عملیات نظامی مسکو در اوکراین، 
کشورهای غربی مجموعه ای از تحریم های ضدروسیه 
را با هدف »انزوای« این کشور از اقتصاد جهانی اعمال 
کرده اند. پوتین در خصوص تحریم های ضدروسی افزود: 
برای کشوری مانند روسیه، محصورشدن با حصاری از 
بیرون غیرممکن است. و ما خودمان قرار نیست چنین 
حصاری در اطراف کشور خودمان ایجاد کنیم. به گزارش 
خبرگزاری »اسپوتنیک«، پوتین همچنین توضیح داد 
که این کشور هرگز یک اقتصاد بسته نخواهد داشت. 
به گفته وی، مسکو به دنبال ایجاد یک »پرده آهنین« 
به سبک شوروی در اطراف خود نیست، بلکه ترجیح 
می دهد برای هر کشوری که بخواهد با آن تجارت کند. 
رئیس جمهور روسیه گفت »آنهایی که ترجیح می دهند 
با روسیه تجارت نکنند، فقط خود را غارت می کنند.« 
پوتین همچنین با اشاره به ادعاهایی مبنی بر اینکه شخصا 
وی مسئول افزایش سرسام آور تورم در کشورهای غربی 
است، اظهارکرد که او هیچ ارتباطی با مشکلات اقتصادی 
کشورهای دیگر ندارد. وی خاطرنشان کرد: این نتیجه 
اشتباهات خود آنها )کشورهای غربی در مدت طولانی( 
است. طبق این گزارش، در حالی که مقام های آمریکایی 
مرتبا از تورم بی سابقه کشورشان تحت عنوان »افزایش 
قیمت پوتین« یاد می کنند، رئیس جمهور روسیه به 
شوخی گفت که »آنها همین حالا هم تورم را با نام من 
صدا می کنند.« پوتین همچنین افزود که نسل کنونی 
روسیه سرنوشتی مشابه پترکبیر امپراتور قرن هفدهم 
روسیه دارد که »سرزمین ها را بازگرداند و تقویت کرد.« 
او با بیان اینکه اگر کشوری قادر به تصمیم گیری مستقل 
برای خود به ویژه در شرایط سخت ژئوپلیتیک امروز 
نباشد، مستعمره است، ادامه داد: برای ادعای رهبربودن، 
چه رسد به یک رهبرجهانی، هر کشور، هر ملت، هر قومی 
باید حاکمیت خود را تضمین کند. پس از آغاز »عملیات 
نظامی ویژه روسیه در اوکراین« در ۲۴ فوریه، غرب آن 
را به عنوان یک »تهاجم« محکوم کرد و با تحریم هایی 
واکنش نشان داد که اقتصاد، تجارت، فرهنگ، رسانه، 
ورزش و بسیاری از حوزه های دیگر را هدف قرار می دهد. 
کرملین تحریم های غرب را به عنوان تلاشی برای انزوای 
روسیه مورد انتقاد قرار داده و تاکید کرده که چنین 

تلاش هایی بی ثمر خواهد بود.

سرگئی لاوروف: 

 ناتو دیگر نمی تواند سرنوشت اروپا را تعیین کند
کوتــــاه

وزیرخارجه روسیه ضمن اشاره به ناتوانی ائتلاف نظامی 
ناتو از تعیین سرنوشت برای کشورهای اروپایی، تحریم های 
رئیس جمهور اوکراین علیه مقامات ارشد مسکو را به »وسیله 
سرگرمی یک کودک« تشبیه کرد. به گزارش فارس، »سرگئی.

لاوروف« وزیر امورخارجه روسیه گفت: سازمان پیمان آتلانتیک 
شمالی )ناتو( دیگر نمی تواند برای کشورهای اروپایی تعیین 
تکلیف کند. لاوروف طی نشست خبری در ایروان پیش از ورود 
به جلسه وزرای خارجه کشورهای عضو سازمان پیمان امنیت 
جمعی، اظهارکرد: »برای همه روشن شد که ناتو دیگر نمی تواند 
سرنوشت اروپا را تعیین کند.« به نوشته وبگاه »ریانووستی«، 
وی در این باره توضیح داد: »فکر می کنم این واقعیت که آنها 
نمی توانند درباره سرنوشت اروپا تصمیم بگیرند، برای همه 
روشن شده است. امروز سازمان پیمان امنیت جمعی به عنوان 
یک عامل متعادل کننده برای اقدامات غیرقانونی ناتو عمل 
می کند.« این دیپلمات ارشد روسی تاکیدکرد: »سازمان پیمان 

امنیت جمعی، اگر شما بخواهید، می تواند به عنوان متعادل کننده 
اقداماتی عمل می کند که معمولا ائتلاف آتلانتیک شمالی 
به طور نامشروع انجام می دهد.« لاوروف با بیان اینکه اعتقادی 
ندارد که تحریم های رژیم اوکراین علیه »ولادیمیرپوتین« 
رئیس جمهور روسیه و دیگر سیاستمداران روسی نیاز به 
واکنش داشته باشد، ادامه داد: »مهم نیست که یک کودک با 

چه چیزی سرگرم می شود!« به نوشته ریانووستی، پیش از این، 
»ولودیمیر زلنسکی« رئیس جمهور اوکراین فرمان تحریم های 
شخصی علیه پوتین، لاوروف، »ولادیمیر کولوکولتسف« وزیر 
کشور، »سرگئی شویگو« وزیر دفاع و دیگر مقامات روسیه را 
امضا کرد. وی در بخش دیگری از صحبت هایش خبر داد که 
لهستان شروع به توسعه فعالانه خاک اوکراین کرده است. 
براساس این گزارش، رئیس دستگاه دیپلماسی روسیه توضیح 
داد: »ما تاکنون دیده ایم که پشت صحبت درباره غیرقابل 
قبول بودن هرگونه گفت وگو با روسیه، همکاران لهستانی 
شروع به توسعه فعالانه سرزمین اوکراین کرده اند.« پیش از 
این نیز »دیمیتری.پسکوف« سخنگوی کاخ کرملین ضمن 
بعید دانستن تداوم گفت وگوهای امنیتی مسکو- واشنگتن 
در بحبوحه جنگ اوکراین، درباره تصمیم سوئد و فنلاند 
 برای عضویت در ناتو گفته بود روسیه تهدیدی برای این

 دو کشور نیست. 

رامبد جوان: 

می توانم تا پایان عمر »خندوانه« بسازم
  تلویزیون هیچ وقت بودجه ما را نداده است

آرامش پس از طوفان برای 
»رضا رویگری«

هنرمند پیشکسوت کشورمان که مدتی پیش 
دچار حاشیه های بسیاری شده بود، این روزها 
در آرامش، در خانه ای که برایش مهیا شده 
به سر می برد و به گفته خودش حالش خوب، 
اما همچنان تحت درمان است. رضا رویگری 
گفت: »نسبت به قبل حالم خیلی بهتر است، 
روحیه ام خوب شده و حتی چندین کار برای 
بازی به من پیشنهاد شده اما فعلا باید صبر 
می کنم تا ببینم وضعیت درمانم تا کجا پیش 
می رود.« این بازیگر خاطرنشان کرد: خدا را 
شکر نسبت به قبل حالم خیلی بهتر است. در 
خانه ای که مستقر شدم، آقایان قرایی و اصغری 
از طرف صداوسیما همراه خانواده هایشان خیلی 
برایم زحمت کشیدند. دو پرستار هم شبانه روز 
در کنارم هستند و فیزیوتراپ هم دارم که به 
منزل می آید و کارم را انجام می دهد. خداراشکر 
از وضعیت موجود راضی ام و امیدوارم حالم بهتر 
شود؛ دیگر راضی ام به رضای خدا. رویگری 
ضمن تشکر از دوستانی که در این مدت او را 
تنها نگذاشتند، بیان داشت: خدا را شکر می کنم 
که نگذاشتند من تنها بمانم. این روزها همچنان 
تحت درمان هستم. با فیزیوتراپی هایی هم که 
داشتم، پاهایم خدا را شکر کمی بهتر شده اند و 
راه افتاده ام. در حال حاضر چند روزی است که 
با عصا راه می روم و از آن حالتی که نمی تواستم 
از جایم بلند شوم درآمده ام. خداراشکر فعلا 
مشکلی ندارم و به لحاظ معیشتی و سایر مسائل 
هم فعلا همه چیز خوب پیش می رود. وی درباره 
اینکه آیا هنرمندان هم به دیدنش می آیند؟ 
پاسخ داد: برخی دوستان و هنرمندان گه گاهی به 
دیدنم می آیند. اخیرا هم چندین کار برای بازی 
پیشنهاد شده است که باید ببینم وضعیتم چطور 
می شود. خودم که خیلی دوست دارم کارم را 
ادامه بدهم و بازی داشته باشم اما با این حال فعلا 
ممکن نیست، باید کمی وضعیتم تغییر کند و 
بهتر شوم. رضا افزود: هیچ حرفی ندارم، جز اینکه 
بگویم خداراشکر. امیدوارم از این حالی که هستم 
بهتر شوم. از همه دوستانی هم که کمکم بودند 
تشکر می کنم. این روزها بیشتر در خانه تلویزیون 
تماشا می کنم و اینطور خودم را مشغول می کنم. 
به امید روزهای بهتر. پنجم اردیبهشت ماه امسال 
ویدئویی کوتاه از رضا رویگری، منتشر شد که در 
آن اعلام می شد این بازیگر از یک هفته قبل به 
آسایشگاه کهریزک برده شده و برای رهایی از 
آنجا از مردم کمک خواسته بود. رضا رویگری 
در نهایت پس از سه هفته بستری شدن در 
آسایشگاه کهریزک، ۱8 اردیبهشت ماه در منزلی 

که همراه با پرستار مهیا شده بود، ساکن شد.

همایون شجریان یکم، دوم، سوم، 
پنجم و ششم تیرماه با گروه »سیاوش« 
به روی صحنه می رود. همایون شجریان 
نوشت: »به اطلاع دوست داران عزیز 
می رساند، یکم، دوم، سوم، پنجم و ششم 
تیرماه، همراه با ارکستر سیاوش به رهبری 
آرش گوران در سالن همایش های کشور 
)سالن وزارت کشور( در خدمت شما 
بزرگواران هستیم. برای امکان حضور 
برای  هزینه ای  علاقه مندان،  بیشتر 
بهای بلیت در نظر گرفته نشده است و 
دانشجویان می توانند شماره دانشجویی 
خود را از ساعت ۱۷ یکشنبه ۲۲خرداد 
لغایت ۱۷ چهارشنبه ۲5خرداد به شماره 

۲۰۰۰۹۰۹۰ ارسال کنند.

مهدی فرجی، تهیه کننده سریال 
»نون .خ« انتشار هرگونه فراخوان و جذب 
بازیگر و هنرور را برای این سریال تکذیب 
کرد. به دنبال انتشار فراخوان جذب بازیگر 
و هنرور برای »نون.خ۴«، فرجی گفت: 
»نون .خ۴« هم اکنون در مرحله پیش تولید 
قرار دارد و هنوز به مرحله انتخاب بازیگر 
نرسیده است. وی ادامه داد: فعلا انتشار 
هرگونه فراخوان، اعلام شماره تلفن برای 
جذب  بازیگر و هنرور کاملا تکذیب 
می شود. فرجی ادامه داد: فراخوان رسمی 
جذب بازیگر و هنرور از طریق روابط 

عمومی سریال اعلام می شود.


